
Jeg takker for oppstart tillatelse.

Jeg bad om denne tillatelse 8 oktober 2009, med merknad om at ingen myndigheter hadde 
innsigleser mot driftsbygget.
Jeg kan ikke si hva som forandret seg siden denne datoen. I min mail fra 6/4-2010 kom det 
ikke frem noen nye opplysninger eller forandringer av byggeplaner.

Dere skriver at luftegårder skal omsøkes.

MRHV har gitt rettningslinjer om 100meters avstand fra naboer og støydempende tilltak etter 
egen vurdering og i forhold til forurensingsloven.
Så lenge jeg forholder meg til denne grensen kan jeg ikke se hvorfor jeg skulle søke om 
luftegårder. 

Her er det på sin plass å spørre:

-Er det noen andre i Bjugn kommune som må søke for å sette opp en luftegård over 100 meter 
fra naboer?

Windows 7: Se direkte-TV fra den bærbare PCen. Finn ut mer.

Side 1 av 1

13.04.2010file://\\bodb01\ephortedok$\Prod\2010\04\13\224701.HTML


